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Verslag van de vergadering van de ASD van 7 oktober 2019, vergaderruimte Middenzaal 

Oude Veiling, Marktstraat 19, van 19.30 uur tot 21.30 uur 

 

Notulen:  Evelien Moors 

Voorzitter: Jaap Overbeek 

 

Gasten: Miranda den Daas en José de Jong (agendapunt 4) 

  Serge Kaan (agendapunt 5) 

 

M.k.a:  Marlon van Diemen, Marian de Hertog, Erwin Smit 

 

1.1 Welkom Voorzitter 

1.2 Vaststellen agenda 

- De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Hij noemt 

de afwezigen met bericht.  

- De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

2.1 Ingekomen post 

- De raad bespreekt de ingekomen post.  

- Naar aanleiding van de ingekomen post wordt aangegeven dat de 

cliëntondersteuning Wmo sinds 1 september is geregeld. Verder wordt gemeld dat 

de voorzitter en de secretaris naar de Hannie van Leeuwenlezing zullen gaan.  

 

2.2 Mededelingen Dagelijks Bestuur:  

- Van de nieuwe leden heeft Theo bevestigd door te zullen gaan. Mirjam wacht nog 

goedkeuring van haar werkgever af en Marlon moet nog worden benaderd.  

- Vijf leden hebben Inner-Art in De Kwakel bezocht. Er worden 92 personen per 

week opgenomen. Aandachtspunt voor het personeel is de grote werkdruk. Er 

wordt momenteel veel uur besteed aan administratie die het personeel liever aan 

zorg zou besteden.  

 

3. Verslag 11 september 2019 

- Het verslag wordt vastgesteld.  

- Naar aanleiding van het verslag: het actiepunt over het agenderen van het 

Jeugdfonds is verouderd en wordt van de actiepuntenlijst gehaald. Het actiepunt 

over het Burgerportaal schuift door naar de vergadering van 11 november.  

 

4.       Concept implementatieplan sluitende aanpak jongeren 03092019 

- Miranda den Daas, projectleider sluitende aanpak jongeren, en José de Jong, 

teamleider werkplein, hebben het concept implementatieplan opgesteld. Er is 

gekeken of jongeren nu goed worden bediend. Er moet worden gezorgd dat 

jongeren goed beslagen de arbeidsmarkt opgaan. Er is ingezet op onderwijs. Via 

het RMC zijn leerplichtgegevens opgehaald van jongeren tot 23 jaar.  

- Een plan van aanpak is nu in concept gereed. Het plan zal op korte termijn 

definitief worden gemaakt en naar de bestuurders worden gestuurd. Over een 

jaar kan er opnieuw worden gesproken over hetgeen is bereikt. Het plan wordt 

binnen de bestaande formatie uitgevoerd.  

- Het implementatieplan is gericht op Amstelveense en Aalsmeerse jongeren 

(inwoners van de gemeentes). Er wordt naar gestreefd om deze jongeren te 

motiveren om een startkwalificatie te halen. Tot 23 jaar geldt de kwalificatieplicht. 

Daar kan de gemeente met scholen over schakelen. Als jongeren niet geschikt zijn 

voor onderwijs, dan wordt er gekeken naar geschikt werk. Voor jongeren met een 

afstand tot de arbeidsmarkt en die niet geschikt zijn voor scholing, zijn er 
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werkmakelaars die zijn gespecialiseerd op de doelgroep. Er wordt op maat 

gekeken.  

- Op de vraag of er wordt gedaan aan vroegsignalering in het basisonderwijs, geven 

Miranda en José aan dat het basisonderwijs niet de focus heeft. 

Jeugdhulpverlening is aanwezig op scholen.  

- Desgevraagd geven ze aan dat jongeren op het moment de hulpverlening niet als 

positief beoordelen. Daar moet aandacht voor komen.  

- De ASD spreekt zorgen uit over de zorgtaak van scholen. Voor een sluitende 

aanpak horen scholen aan te schuiven. Aan jongeren die nog wel naar school 

gaan maar dreigen uit te vallen, dient ook specifiek aandacht te worden besteed. 

Verder wordt aangegeven dat de doelgroep duidelijker moet worden vermeld in 

het implementatieplan. Miranda en José antwoorden het mee te zullen nemen.  

- De voorzitter vraagt naar de redenen waarom verhoudingsgewijs de groep 

jongeren die uitvallen, groter is in Aalsmeer dan in Amstelveen. Miranda en José 

antwoorden dat hiernaar kan worden gekeken. Het kan een momentopname zijn.  

- De voorzitter dankt Miranda en José voor hun aanwezigheid. De ASD zal informeel 

enkele aandachtspunten nasturen (geen formeel advies, aangezien het stuk niet 

formeel is voorgelegd). Daarnaast zullen de werkgroep Jeugd en Wim een 

vervolgafspraak maken met Miranda en José om te spreken over jongeren die 

dreigen tussen wal en schip te raken.  

 

5. Abonnementstarief Wmo 

 Beleidskeuzen Abonnementstarief VNG 

- Serge Kaan, beleidsadviseur Sociale voorzieningen en werk & inkomen, licht het 

adviesverzoek toe. Het voorgenomen besluit betreft weinig beleidsaanpassingen. 

Het huidige beleid wordt op de volgende punten gecontinueerd: er wordt geen 

abonnementstarief gevraagd voor algemene voorzieningen; het tarief voor 

maatwerkvoorzieningen blijft 19 euro; er wordt geen specifiek minimabeleid 

gevoerd; pashouders van OV taxi blijven een bedrag per rit betalen. Het enige 

nieuwe aspect is dat alleenstaande ouders worden uitgesloten van het betalen van 

een eigen bijdrage voor woningaanpassingen voor hun minderjarige kinderen.  

- Er zijn wel meer veranderingen in de uitvoering. De zorgaanbieders zullen 

gegevens leveren aan de gemeente, niet aan het CAK. De gemeente geeft alleen 

de start en de stop van de zorg door aan het CAK. Bij voorzieningen met een 

kostprijs geeft de gemeente de kostprijs door aan het CAK. De gemeente krijgt in 

november de lijst met de huidige klanten van het CAK.  

- Er wordt conform de wetgeving niet méér geïnd dan de kostprijs. Het CAK 

berekent hoelang er wordt geïnd. Sommige voorzieningen zijn in bruikleen, 

andere voorzieningen zijn in eigendom. Er zijn tevens voorzieningen zonder eigen 

bijdrage, zoals rolstoelen.  

- Serge geeft desgevraagd aan dat er vooralsnog geen piek is in aanvragen. Er 

wordt verder nog gekeken naar contracten.  

- De voorzitter geeft aan dat de VNG een onderscheid maakt tussen wie wel vaak 

de OV taxi gebruikt en wie niet. Serge antwoordt dat er is gekozen om het huidige 

beleid te continueren. Vaak wordt vanuit instellingen vervoer geregeld.   

- De voorzitter dankt Serge voor zijn aanwezigheid. De ASD zal op korte termijn 

een advies sturen.  

 

6. Nabespreking agendapunten 4 en 5 i.v.m. advies. 

- De ASD zal positief adviseren over het abonnementstarief Wmo. De voorzitter en 

secretaris zullen het advies opstellen. Daarna wordt het ter redactie gestuurd aan 

de leden.  
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- De ASD zal ook commentaar sturen op het implementatieplan sluitende aanpak 

jongeren. De voorzitter zal met Bart een opzet maken. Vervolgens wordt het ter 

redactie rondgestuurd.  

 

7. De Woonagenda 

- De ASD kan voor 25 oktober een advies aangaande de Woonagenda sturen. De 

werkgroep Wmo zal er in het bijzonder naar kijken. Andere leden kunnen hun 

input naar de werkgroep sturen.  

 

8.       Training 16 oktober, aanvang 15.30 uur 

- Op 16 oktober vindt de training plaats. De secretaris zal nog de 

voorbereidingsvragen sturen aan de leden. Theo zal niet aanwezig zijn vanwege 

vakantie.  

 

9.       Wat verder ter tafel komt en rondvraag 

- Dick verzoekt de nieuwe leden om een foto en een korte introductie te sturen voor 

de website.  

- Linda meldt dat de Wet zorg en dwang in 2020 inwerking treedt. Er wordt nog 

gekeken hoe het toezicht op thuiswonenden kan worden ingericht.  

- Wim meldt de uitslag van de aanbesteding jeugdwerk en spreekt zijn zorgen uit. 

De voorzitter geeft aan er een vraag over te zullen stellen.  

 

21.30 uur Sluiting 

 

 

ACTIELIJST ASD AALSMEER 

 

START 

DATUM 

 ONDERWERP EIND 

DATUM 

ACTIE 

DOOR 

20161109  Notitie Burgerportaal monitoren, kenniskaart 

op agenda zetten 

2019, 

eerstvolgende 

vergadering 

Dick 

20181114  Ontwikkeling inkopen jeugdzorg bekijken 2019 DB 

20190410  Inloggegevens Koepel naar nieuwe leden 

sturen 

2019 Secretaris 

20190410  Verder verdiepen in Leergeld 2019 Werkgroep 

Participatie 

20190911  Bekijken hoe het staat met eventuele 

personeelsschaarste bij Zorgcentrum Aelsmeer 

November 

2019 

Allen 

20191007  Kijken of advies Woonagenda wenselijk is Oktober 2019 Werkgroep 

Wmo 

20191007  Opstellen advies abonnementstarief Wmo Oktober 2019 Voorzitter 

en 

secretaris 

20191007  Opstellen input op concept implementatieplan 

sluitende aanpak jongeren 

Oktober 2019 Voorzitter 

en Bart 

20191007  Vervolgafspraak met Miranda en José 2019 Werkgroep 

Jeugd en 

Wim 

20191007  Sturen foto en introductie naar Dick voor 

website 

2019 Theo, 

Marlon en 

Mirjam 
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20191007  Informatie inwinnen over uitslag aanbesteding 

jeugdwerk 

2019 Voorzitter 

 


